

Title (en)

INTERNAL COMBUSTION ENGINE EXHAUST SYSTEM.

Title (de)

BRENNKRAFTMASCHINEN ABGASSYSTEM.

Title (fr)

SYSTEME D'ECHAPPEMENT DE MOTEUR A COMBUSTION INTERNE.

Publication

**EP 0072829 A1 19830302 (EN)**

Application

**EP 82900557 A 19820224**

Priority

GB 8105999 A 19810225

Abstract (en)

[origin: WO8202925A1] An exhaust system for an internal combustion engine having a number of cylinders, comprising a primary exhaust pipe connected to the exhaust port of each cylinder, characterised in that there is a secondary exhaust pipe (20, 22, 24 or 26) connected between a primary exhaust pipe (12, 14, 16 or 18) of a first cylinder (1, 2, 3 or 4) and a primary exhaust pipe (16, 12, 18 or 14) of a second cylinder (3, 1, 4, or 2).

Abstract (fr)

Système d'échappement pour un moteur à combustion interne possédant un certain nombre de cylindres, comprenant un tuyau d'échappement primaire connecté à l'orifice d'échappement de chaque cylindre, caractérisé par la présence d'un tuyau d'échappement secondaire (20, 22, 24 ou 26) connecté entre un tuyau d'échappement primaire (12, 14, 16 ou 18) d'un premier cylindre (1, 2, 3 ou 4) et un tuyau d'échappement primaire (16, 12, 18 ou 14) d'un deuxième cylindre (3, 1, 4 ou 2).

IPC 1-7

**F02B 27/04**

IPC 8 full level

**F02B 27/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**F02B 27/04** (2013.01); **Y02T 10/12** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8202925 A1 19820902**; AU 8141882 A 19820914; EP 0072829 A1 19830302; IT 1149671 B 19861203; IT 8219819 A0 19820224

DOCDB simple family (application)

**GB 8200062 W 19820224**; AU 8141882 A 19820224; EP 82900557 A 19820224; IT 1981982 A 19820224